
Styrelsemöte 2016-06-13 
 

Närvarande: Kajsa, Eva-Britt, Anders, Catarina, Annika 

 

Mötet öppnas 
 

Val av sekreterare: Annika 

 

Val av justerare: Lars 

 

Godkännande av dagordning 
 

Kassörens rapport: 
-Vi har nu alla pengar på EKO-banken 
-Verkar inte som om PayPal har några praktiska fördelar men kan ses 
som ett alternativ. Vi kommer att utvärdera PayPal när året är slut. 
 

Medlemsfrågor: 
-Flera är nu strukna på vår kö-lista då de ej har hört av sig om 
erbjudande av ny lott. 
-Funderingar på att planera arbetsdagar för hela året. 
-Kajsa kommer att börja skicka ut medlemsmail med en sammanfattning 
av varje styrelsemöte med en länk till protokollet, kommer även att 
läggas upp på bloggen. 
 

Arbetsgrupperna: 
-Det fungerar inte så bra med våra arbetsgrupper. Olika funderingar på 
hur vi skall få det att fungera bättre. Ett förslag är att vi tar upp det som 
en punkt på medlemsmötena. Ett annat att vi har infomöten med nya 
medlemmar med info om hur vår förening fungerar och vad det innebär 
att vara medlem. Kanske en checklista på vad som behöver göras och 
där man kan bocka av och skriva sitt namn när syslan är utförd. 
 

Åtgärdslistan: 
-Sandlådan är kvar på listan. 
 

Gemensamt lottinnehav: 
Styrelsen beslutar Ny regel kring gemensamt lottinnehav 
 



REGEL: Besittningsrätt till odlingslott har den som stått i 
kö och blivit Erbjuden en lott och sedan valt gemensamt 
lottinnehav 
 
 
 

Framtidsfrågor: 
 

Arbetskväll Onsdag 6/7 från kl 17. 

 

Medlemsmöte + Arbetsdag 
Lördag 20/8 
Klockan 12-14 Arbetsdag  
Klockan 14 Medlemsmöte 
När mötet är klart tänder vi grillen 
Skördedag Lördag 10/9 kl 13-16 
 

Övriga frågor: 
-Lådorna med råttgift är påfyllda. 
-Nu finns kiselinpregnerat virke som är godkänt att och som vi kan 
använda på vårat område. 
-”Ogräsmail” är utskickat till medlemmar som behöver rensa bl a 
gångarna runt sin lott 
 
 
//Annika 
 
 


